
  

Zápis z 287. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě  

konaného dne 15. 1. 2019 v Opavě 

 

Přítomni:  Bernatík, Hosáková, Sedlář, Robenek, Urbanec,  Rykalová, Turečková, Rabasová, 

Majerová, Verner, Siostrzoenk, Škrabal, Chmielová 

Omluveni:  Skácelík, Pilát, Čala, Durczak, Kupčík, Pavlík, Vojtal, Kaleja 

Hosté: Engliš, Růžičková 

   
 

PROGRAM: 

1. Ekonomické záležitosti 

a. Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě  

pro rok 2018 

2. Různé 

 
 

 

 
Předseda Dr. Bernatík přivítal přítomné hosty a členy senátu. Seznámil přítomné s programem jednání. 

Všichni s programem souhlasili.  

 

1.  Ekonomické záležitosti 

a. Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro 

rok 2018 

 

Kvestorka: Konstatovala, že tento dodatek řeší dvě položky, a to navýšení příspěvku ukazatele A a K, kde 

došlo k rozdělení zbytku prostředků roku 2018. Také došlo k navýšení rozpočtu vysokých škol o 200 mil. 

korun. Z toho připadly dvě částky pro SU, a to 2935 tis. a 1546 tis. Ty byly rozděleny stejným klíčem, jako 

se dělil standartní příspěvek. Materiál byl projednán na Kolegiu rektora, nikdo neměl žádné připomínky.  

 

Diskuze: 
Nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Slezské univerzity schvaluje Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem 

Slezské univerzity v Opavě pro rok 2018 

 

Pro:      Proti:     Zdrželi se: 
13      0     0 

 

 

 

 

 

 



  

2. Různé 

 

 

a. 
Engliš: Informoval, že před vánocemi se s panem rektorem zúčastnili sezení na NAÚ k žádosti o 

institucionální akreditaci. Zatím nebylo doručeno rozhodnutí, nicméně bude pravděpodobně negativní.  

Byly podány tři žádosti, všechny měly kladné posudky, pouze jedna měla posudek záporný. 

Prorektor Engliš krátce nastínil, co bylo v žádostech vytýkáno Domnívá se, že všechny vytčené záležitosti 

by bylo možné opravit a nejsou to důvody k zamítnutí žádosti. Další kroky však budou zváženy až po 

doručení konečného rozhodnutí.  

 

b. 
Engliš: Informoval, že již byla z MŠMT doručena čísla ohledně rozpočtu pro příští rok. Vypadá to, že nám 

bude přiděleno více finančních prostředků než v loňském roce. V tuto chvíli se zpracovávají rozpočty 

součásti a také čekáme na oficiální vyjádření MŠMT. 

 

 

 

Příští zasedání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě se bude konat 26. února 2019 ve 13 

hodin v Karviné.  

 

 
Zapsala: 

Zuzana Moravcová 

Za správnost: 

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

Slezská univerzita v Opavě 

Akademický senát 

 

U S N E S E N Í 

 

z 286. zasedání AS SU konaného dne 15. 1. 2019  
 

1.  Akademický senát Slezské univerzity schvaluje Dodatek č. 4 k rozpisu příspěvku a dotace součástem 

Slezské univerzity v Opavě pro rok 2018 

 

 

 
Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

           předseda AS SU 

 

 

 

 


